1. Power off your Cable or DSL modem; some devices may not have a on/off switch and will require you to unplug the power adapter. Now, the DI-704P should be powered on and the Cable / DSL modem should be turned off.

2. Cable / DSL modem (Power Off) – DI-704P (Power On)  Connect an Ethernet cable to the Ethernet jack located on the Cable / DSL modem. After the Ethernet cable is securely connected, power on the Cable / DSL modem by turning on the unit or plugging in the power adapter.

3. Cable / DSL modem (Power On) – DI-704P (Power On)  Insert the other end of the Ethernet cable to the WAN PORT on the back panel of the DI-704P. The WAN LED light will illuminate to indicate proper connection. If the WAN LED is not illuminated, please go back to step B1 and repeat the instructions.

Choose your time zone from the drop down list.

This setup should be done on the computer that is registered on the ISP’s network.
1. RUS
2. Отключите кабельный или DSL модем; некоторые устройства могут не иметь выключателя питания, и для этого потребуется отключить адаптер питания. Теперь, DI-704P должен быть включен, а кабельный/DSL модем – отключен.

3. Кабельный/ DSL модем (отключен) – DI-704P (включен). Подсоедините Ethernet кабель к гнезду Ethernet на кабельном/DSL модеме. После того, как кабель надежно подсоединен, включите питание кабельного/DSL модема, включив устройство или адаптер питания. 

4. Кабельный/ DSL модем (включен) – DI-704P (включен). Вставьте другой конец Ethernet кабеля в порт WAN на задней панели DI-704P. Индикатор WAN загорится, показывая правильное подключение. Если индикатор WAN не горит, вернитесь, пожалуйста, к шагу 1 и повторите действия.

 Выберите ваш часовой пояс из раскрывающегося списка.

Эта установка должна быть выполнена на компьютере, который зарегистрирован в сети Интернет-провайдера.

